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Írásbeli kérdé s

Helybe n

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§ (2) bekezdése alapján „Mikor jelentik be hivatalosan az Európai Unió felé, hog y
Magyarország nem vezeti be a 2010-es évben az SPS rendszer ű agrárkifizetést?” címmel írásbeli
kérdést kívánok feltenni Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr !

A különböző sajtótermékekben megjelent hírek szerint Magyarország elhalasztja az SPS bevezetését ,
erre 2010. évben már nem kerül sor. Errő l a Miniszter úr is többször nyilatkozott . A hozzám eljutott
információk szerint azonban az EU illetékesei felé hivatalos bejelentéssel Magyarország még nem élt e z
ügyben. Tehát nem tájékoztattuk a bizottságot arról, hogy a 2009 . augusztusi bejelentéssel ellentétben
2010. évben továbbra is a SAPS - Top-up rendszerben kapják a gazdálkodók a közvetlen
támogatásokat .

Tisztelt Miniszter Úr! Kérdéseim a következ ők:

n Mi az oka a hivatalos SAPS – Top-up rendszer további alkalmazásáról szóló bejelenté s
elmaradásának ?

n Mikor történik meg ez ügyben a hivatalos bejelentés az EU illetékesei felé ?

Ha esetlegesen megtörtént idő közben a hivatalos bejelentés, akkor az errő l szóló, Brüsszelbe küldött
hivatalos irat aláírt példányának másolatát részemre megküldeni szíveskedjék .

Várom válaszát .

Budapest, 2010 . február 10 .
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